

Commitment of Environmental Protection Letter

To follow the global environmental protection rules, ASSMANN Electronic GmbH began to lead the implementing plan of controlling materials that relate to environmental protection. In order to guarantee the products manufactured by ASSMANN to comply with the implementing plan, laws and regulations of environmental protection of all other countries, especial the RoHS & REACH directive and classic factory requirements Protech Electronics & Technology Limited (supplier name) assure:

为满足客户需要，并适应环境保护发展的趋势，ASSMANN Electronic GmbH (以下简称 Assmann)已导入环保关联物质管制推行计划。为确保 ASSMANN 的产品符合环保关联物质管制要求，及符合各国环境保护之法律法规，特别是欧盟 RoHS & REACH 法规及各大厂商要求，深圳市博胜电子技术有限公司 (供应商名称) 承诺保证:

1, Concerning European Directive 2011/65/EU (RoHS) /关于欧盟 RoHS Directive 2011/65/EU指令

<http://eur-lex.europa.eu/legal-content/EN/TXT/?uri=CELEX:32011L0065>

The parts (half-finished goods / finished goods / materials) supplied to Assmann, and all the materials used in manufacturing, do not include any hazardous substance that limited by European Regulation, means these parts should comply with the regulations of European Regulation (Refer to Directive 2011/65/EU Exempted Items of RoHS Directive).

兹保证向 ASSMANN 销售的产品(半成品/成品/原物料/包装材料等)以及我方在使用材料,及生产工艺中,不含有欧盟法规内禁用物质 (参考Directive 2011/65/EU指令豁免项目).

2, Concerning European Regulation EC 1907/2006 (REACH-Regulation) /关于欧盟 REACH, Regulation (EC)

No.1907/2006 指令 <https://echa.europa.eu/regulations/reach/understanding-reach>

We hereby legally confirm that all products (including products' packaging) delivered to ASSMANN Electronic GmbH, its subsidiaries and ODM/OEM customers that work with the ASSMANN group, not contain any of these substances in whole shipment,

兹保证向 ASSMANN 销售的产品(含半成品/成品/原物料/包装材料等)以及我方在使用材料,及生产工艺中,不含有欧盟法规内禁用物质 (参考 Regulation (EC) No.1907/2006)指令受限项目).

3. All the losses to ASSMANN caused by the product provided by our side, which because our products include the hazardous substance exceed the value, requested by ASSMANN, our side will undertake liability to pay all compensation.

若因我方交付给 ASSMANN 公司之产品,经具有公证能力的单位判定环境关联物质含量高于 ASSMANN 公司规定之值,而造成 ASSMANN 公司之损失,我方愿承担一切赔偿责任。

4. The Commitment Letter would not be revised its legal effect, for organization reforming, personnel quitting, and company location changing, or different manufacture locations of our side.

本承诺书不因我方改组、签约人离职、公司变迁或公司产地别不同等因素，而改变其法律效力

5. Top management and all personnel of our side promise to obey and implement the above commitments,

我方最高管理层及所有员工一致承诺遵循以上之保证并落实执行。

6. All legal disputes caused by our side violating the above commitments, we agree to choose to be judged by DongGuan People Court, according to law of P.R.C. 若因我方违反以上承诺而引起法律纠纷时，同意选择东莞市人民法院管辖，依中华人民共和国法律为依据法。

7. In case of any discrepancies between the English version and Chinese version, the Chinese version shall be governed.

本声明书之中、英文版本，如其文字意义上有分歧时，以中文版为准。

Supplier (供应商): Protech Electronics & Technology Limited

Responsibility (供应商负责人): Helen Tang

Title (职务): Sales supervisor

Date(日期): 2019 Year(年) 11 Month(月) 05 Day(日)

